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Ve čtvrtek 27. 2. 2025 se konalo v KD Neznašov XVI.
veřejné zasedání Zastupitelstva obce Všemyslice  

• Zastupitelstvo obce Všemyslice bere na vědomí
rozpočtové opatření č. 1, schválené v kompetenci
starosty obce dne 20. 1. 2025 v souladu s § 102 odst.
2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zřízení), a současně schvaluje Dodatek č. 60
k odpisovému plánu obce.

• Zastupitelstvo obce Všemyslice schvaluje účetní
závěrku příspěvkové organizace Základní škola 
a Mateřská škola Neznašov za rok 2024, která obsahuje
výkaz zisku a ztráty, rozvahu, přílohu účetní závěrky,
zprávu o hospodaření a inventarizační zprávu.

• Zastupitelstvo obce Všemyslice schvaluje odpisový
plán příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská
škola Neznašov na rok 2025, který byl předložen
v souladu s platnými účetními předpisy a zohledňuje
opotřebení dlouhodobého majetku organizace.

• Zastupitelstvo obce Všemyslice po projednání schvaluje
zrušení následujících usnesení:

Usnesení č. 239/2024/XIV ze dne 12. prosince 2024,
kterým byl schválen záměr prodeje pozemku parc. 
č. 175/53 v k. ú. Všemyslice. Navazující usnesení 
č. 249/2025/XV ze dne 30. ledna 2025, kterým byla
starostka obce pověřena přípravou plánovací smlouvy
související s uvedeným záměrem.

Důvody zrušení:

Zrušení obou usnesení je odůvodněno zejména:

- zpochybněním odborné způsobilosti vítězného zá-
jemce.

- změnou podmínek využitelnosti pozemku v důsledku
zachování odstupové vzdálenosti od lesa, což snižuje
počet stavebních parcel z původních 12 na 8.

- skutečností, že původní záměr prodeje neodrážel reál-

nou tržní hodnotu pozemku. Obec si klade za cíl
dosáhnout prodeje minimálně za šest milionů korun,
což odpovídá nejvyšší nabídce z původního
výběrového řízení.

Toto rozhodnutí je činěno v souladu s § 85 písm. a) 
a § 39 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní
zřízení), které stanoví výlučnou pravomoc zastupitel-
stva rozhodovat o nakládání se hmotným nemovitým 
majetkem obce, když tato pravomoc zahrnuje 
i možnost zrušit dříve zveřejněný záměr nakládání 
s majetkem obce i v souvislosti s tím zastupitelstvem
obce přijatá usnesení.

Zastupitelstvo obce zároveň pověřuje starostku obce
Bc. Kateřinu Novákovou přípravou nového zpřes-
něného návrhu záměru prodeje, který bude reflektovat
aktuální územní podmínky, ochranu majetkových zájmů
obce, včetně návrhu plánovací smlouvy závazného pro
uchazeče a bude projednáván a schvalován v ZO 
v podobě komplexního záměru nakládání předmětným
pozemkem na některém z následujících veřejných
zasedání zastupitelstva obce Všemyslice.

• Zastupitelstvo obce Všemyslice schvaluje vyhlášení
výběrového řízení na zhotovitele akce „Stavební
úpravy a přístavba multifunkčního objektu s prosto-
rem školky v Bohunicích“. Současně zastupitelstvo 
schvaluje složení hodnotící komise pro výběr doda-
vatele ve složení:

Bc. Kateřina Nováková – předseda komise

Ing. Štěpánka Mácová – člen komise

Václav Hornát – člen komise

Náhradníci:

Bc. Vladimíra Šťastná

Bc. Petra Sládková DiS.

Ing. Vladislav Nejedlý
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Starostka obce Bc. Kateřina Nováková je pověřena
veškerými úkony souvisejícími s přípravou a realizací
výběrového řízení.

• Zastupitelstvo obce Všemyslice schvaluje přednesenou
inventarizační zprávu obce Všemyslice k datu 31. 12.
2024 a současně souhlasí s vyřazením nefunkčního,
poškozeného či zničeného majetku dle seznamu.

• Zastupitelstvo obce Všemyslice schvaluje poskytnutí
navržených finančních příspěvků organizacím
a spolkům v rámci OR na rok 2025. Tyto příspěvky byly
stanoveny na základě individuálních žádostí podaných
jednotlivými subjekty. Zastupitelstvo bere na vědomí, že
příspěvky budou využity v souladu s předloženými žá-
dostmi a rozpočtovými pravidly obce.

Finanční prostředky budou uvolněny z prostředků
poukázaných společností ČEZ, a.s., v rámci OR 2025.
Místostarostka obce Bc. Vladimíra Šťastná je pověřena
přípravou veřejnoprávních smluv se všemi žadateli o in-
dividuální dotace. Starostka obce Bc. Kateřina
Nováková je pověřena podpisem těchto smluv.

RŮZNÉ A DOŠLÁ POŠTA

• Zastupitelstvo obce Všemyslice schvaluje podání žá-
dosti o dotaci s názvem "Nákup nového DA pro JSDH
obce Všemyslice" do dotačního programu Jihočeského
kraje – Investiční dotace pro jednotky sborů dobrovol-
ných hasičů obcí Jihočeského kraje (1. výzva pro rok
2025). Současně zastupitelstvo schvaluje zajištění vlast-
ního podílu na realizaci projektu a pověřuje starostku
obce Bc. Kateřinu Novákovou veškerými úkony sou-

visejícími s přípravou a podáním žádosti včetně podpisu
všech potřebných dokumentů.

• Zastupitelstvo obce Všemyslice jako zřizovatel
příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská
škola Neznašov schvaluje zařazení investičních i nein-
vestičních záměrů této školy do Strategického rámce
MAP jako přílohy dokumentu Místního akčního plánu
vzdělávání ORP Týn nad Vltavou. Tento dokument,
včetně uvedených investičních záměrů, je schvalován
v souladu s § 84 odst. 2 zákona č.128/2000 Sb.,
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, z pozice zřizo-
vatele školy.

• Zastupitelstvo obce Všemyslice schvaluje poskytnutí
daru ve výši 7500 Kč organizaci Linka bezpečí, z. s., se
sídlem Ústavní 95, 181 02 Praha 8, za účelem podpory
její činnosti. Starostka obce Bc. Kateřina Nováková je
pověřena podpisem darovací smlouvy a zajištěním
převodu finančních prostředků.

• ZOV bere na vědomí zprávy o kontrole a souhlasí
s plány činnosti kontrolního a finančního výboru obce
Všemyslice na rok 2025, tak jak byly předneseny
předsedkyněmi obou výborů.

DISKUSE

- p. Mácová - tříkrálová sbírka obce Všemyslice vybráno
37 811 Kč

- p. starostka opět vysvětluje proč obec ruší záměr
prodeje pozemků, záměr bude vypsán znovu
a doufáme, že dostaneme minimálně částku 6 miliónů.

STAROSTKA INFORMUJE 
V pondělí 17. března 2025 jsme v Neznašově

otevřeli Poštu Partner v nově upravených prostorách
v přízemí kulturního domu. Mám z toho obrovskou ra-
dost – udržení poštovních služeb pro naše občany bylo
dlouhodobě prioritou obce Všemyslice. Proto jsme se
rozhodli převzít provoz pošty pod obecní správu a nabíd-
nout služby v modernějším a důstojnějším prostředí.

Původní poštovní prostory už neodpovídaly dnešním
standardům, a tak jsme se v prosinci pustili do rekonstrukce
– nejprve jsme upravili zázemí pro doručovatelky a sociální
zařízení. Právě tento prostor se během března a dubna
promění v nehtový salón Leni. V lednu a únoru následovaly
úpravy skladu a samotného prostoru pošty. Bylo to opravdu
hodně práce, ale myslím, že výsledek stojí za to.

Od začátku dubna navíc funguje v prostorách pošty
i podatelna obce, kde si můžete pohodlně vyřídit i další
záležitosti – např. služby Czech POINTU, ověření podpisů,
platby poplatků, nebo třeba změny trvalého bydliště.
Kanceláře starostky, místostarostek a účetní zůstávají
v prvním patře, kde nás zastihnete jako obvykle. I když

v mém případě to bývá trochu jako
„teď tu byla – a už není, ale zase
bude“, takže je lepší si schůzku dom-
luvit předem telefonicky (722 917 487).

Velké poděkování patří Nadaci
ČEZ, díky které jsme mohli projekt „Rekonstrukce a za-
řízení podatelny a pošty v obci Neznašov“ finančně
pokrýt. Výsledkem je nejen moderní prostor, ale
i rozšířená otevírací doba pošty – Pošta Partner bude
otevřena od pondělí do pátku 8:00 –12:00 a navíc
v pondělí a středu i odpoledne 13:00 –17:00.

BIOODPAD A NOVÝ ZÁKON
Zákon o ochraně ovzduší nám v poslední době zkom-

plikoval situaci s pálením zahradního odpadu. Proto jsme
objednali kontejnery na bioodpad, které budou k dis-
pozici nejen v Neznašově (u hřiště), ale nově i v Bohunicích.

Pokud máte opravdu velké množství bioodpadu
(větve, listí, tráva apod.), je možné si domluvit přistavení
kontejneru s pracovníky obce. Míněno tak, že si o víkendu



strana 3

bio odpad sami naložíte – my ho následně odvezeme a ve
spolupráci s kompostárnou ekologicky zpracujeme.

STROMY A ÚDRŽBA ZELENĚ
Dalším důležitým tématem je péče o zeleň v naší

obci. Snažíme se nejen vysazovat nové stromy, ale
zároveň i pečovat o ty vzrostlé, které k obci neodmys-
litelně patří. Na jarní měsíce jsme domluvili odborný ořez
vzrostlých dubů v Neznašově – právě tehdy, kdy se
stromy začínají zelenat, je nejlépe vidět suché větve, které
je potřeba odstranit kvůli bezpečnosti a zdraví stromu.

Zároveň bych chtěla připomenout, že je zbytečné
a necitlivé poškozovat či kácet zdravé stromy jen
proto, že někomu stíní fotovoltaiku. Nedávný případ
z naší obce bohužel ukázal, že i jeden neuvážený zásah
může nevratně poškodit životní prostředí – a kromě
toho, viník takového zásahu riskuje pokutu ve výši
několika desítek tisíc korun.

Ti z vás, kteří chodíte na procházky, určitě víte, kolik
práce dá vypiplat mladý stromek, aby přežil prvních pár
let po výsadbě. A i přes veškerou péči vidíme, že mnohé
staré stromy postupně odcházejí. Nové porostou dlouhá
léta, než nabídnou stejný stín, klid a krásu jako ty dnešní.

Prosím vás proto všechny – važme si stromů kolem
nás. Chrání nás, zpříjemňují prostředí, a i když někdy
trochu překáží, jejich hodnota pro obec a přírodu je mno-
hem větší, než si možná uvědomujeme.

A ještě jeden důležitý apel – tentokrát od našich
místních farmářů: Vzhledem k výskytu slintavky a kul-
havky v okolních státech je nyní zásadní dodržovat
zákazy vstupu k hospodářským zvířatům, které jsou
vyznačeny na jednotlivých farmách a pastvinách. Jde
o veterinární opatření, která chrání nejen jejich chovy,
ale i celkovou bezpečnost potravinového řetězce.

Zároveň prosíme občany, aby si během uzavírky sil-
nice mezi Všemyslicemi a Neznašovem nezkracovali
cestu po místních polních a účelových komunikacích,
které vedou právě kolem zemědělských areálů. I tímto
způsobem můžete nechtěně ohrozit zdraví zvířat
a chod farmy.

Děkujeme za pochopení a ohleduplnost!

OPRAVY A ZMĚNY V OBCI
Ve vnitrobloku sběrného dvora právě probíhá oprava

omítek – tak až pojedete kolem, všimněte si, jak zase
trochu prokoukla naše největší obecní budova.

Možná jste si na obecních komunikacích všimli
barevných značek – nemusíte se bát, nejde o žádné uza-
vírky ani výkopy. Jde pouze o značení pro plánované
jarní opravy asfaltových povrchů.

Ve Všeteči došlo ve spolupráci s SÚS (Správa
a údržba silnic) k rozšíření a zpevnění krajnice podél
krajské komunikace. Věříme, že tento krok přispěje
k větší bezpečnosti chodců, kteří zde často procházejí.

Další důležitou změnou je oprava povrchu krajské ko-
munikace mezi Všemyslicemi a Neznašovem. Oprava
bude končit na kraji rybníků – tedy zhruba 100 metrů před
návsí. Tento zbývající úsek by se měl řešit jako tzv. „prů-
tah“ v následujících letech. K tomu je však třeba zpraco-
vat projektovou dokumentaci, která se bude zabývat
i odvodněním, uličními vpustmi a dalšími technickými de-
taily. Ač jsme několikrát žádali, aby se oprava protáhla ale-
spoň o těch několik desítek metrů, nebylo nám vyhověno.
Důvod je jednoduchý – podloží je v této části silnice na-
tolik narušené, že by oprava bez komplexního zásahu
neměla smysl a za pár měsíců by byl povrch opět zvlněný.
Jelikož jde o krajskou komunikaci, nemůže obec opravu
provést sama. Vzhledem k přítomnosti techniky v obci
a tedy i velmi příznivým cenám jsme se ale rozhodli ale-
spoň opravit dvě místní komunikace u rybníků – jedna
vede k Vařilákům, druhá k Peterkům.

PÁR SLOV K FÁMÁM A FINANCÍM
Už v únoru jsem na Facebooku reagovala na některé

informace, které v obci žijí vlastním životem, ale zmíním
je i tady.

Před Vánoci jsme vyhlásili prodej pozemku a projektu
ZTV v lokalitě Kalvárie. Zájem byl velký a vypadalo to, že
obec získá téměř 6 milionů korun. Osud to ale zařídil jinak
a zastupitelstvo v únoru záměr zrušilo. To znamená, že
prodej budeme vyhlašovat znovu – a uvidíme, jaký bude
tentokrát zájem.

A teď k různým teoriím, kde že jsme ty „neexistující
miliony“ už stihli utratit. Jedna z nich tvrdí, že stavíme
cestu k lesu ve Všeteči. Ne – stavbu financuje Krajský
pozemkový úřad, obec pouze zajišťovala projektovou
dokumentaci a potřebná povolení. Jakmile bude cesta
hotová, přejde do obecního majetku. Celá projektová
dokumentace byla zádána už v roce 2014.

Další fáma říká, že jsme hypotetické miliony „nacpali“
do školky v Bohunicích. Ani to není pravda. Na rekon-
strukci školky jsme požádali o tři dotace, z nichž jednu
už máme přislíbenou a dvě další jsou podané. Takže
rozhodně nečekáme, až nám něco spadne do klína – ak-
tivně jednáme a hledáme cesty financování.

A NAKONEC VÝZVA
A teď něco, co mě mrzí snad nejvíc. Lidi, choďte na

zastupitelstva! Je to ideální příležitost se zeptat na
všechno, co vás zajímá. Máte zastupitele pohromadě, tak
proč toho nevyužít? A pokud se vám nechce na oficiální
jednání, odchytněte si svého oblíbeného zastupitele
někde jinde – v obchodě, na hřišti, u pošty... A když
neuspějete? Přijďte za mnou. Ráda si na vás čas udělám
– ideálně po předchozí domluvě.

Pro představu: na posledním zasedání v Neznašově
byla účast opravdu „rekordní“. Ze 706 obyvatel dorazil
jeden. Ano, čtete správně. Jeden. Z Bohunic dorazili dva,
ze Všemyslic také dva. Takže téměř rodinné posezení.
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ZŠ A MŠ NEZNAŠOV
MASOPUSTNÍ REJ 2025

V pátek 14. února jsme uspořádali tradiční masopustní
rej. Počasí nám moc nepřálo, ale i nejmladší děti se s vle-
zlou zimou statečně popraly a svým zpěvem řadu lidí
potěšily i dojaly. Děti přišly v rozmanitých maskách,
veselých i strašidelných, originálních i tradičních,
a vytvořily tak pestrý průvod, který si v obci získal za-

slouženou pozornost. Chtěli bychom znovu poděkovat
všem, kteří nás jakýmkoli způsobem obdarovali, obrovský
dík patří i maminkám, babičkám, které nám nachystaly
báječné pohoštění. Doufáme, že jsme je svým zpěvem
a návštěvou potěšili i my.

DĚTI DO BRUSLÍ!
Od ledna do března absolvo-

vali školáci a předškoláci brus-
lařský kurz. V rámci projektu Děti
do bruslí jezdili každé pondělí na
zimní stadion do Soběslavi. Jako
každý rok zdokonalovali své
bruslařské dovednosti, snažili se
rozvíjet a upevňovat tělesnou

zdatnost a pohyblivost na bruslích, zdokonalovali koordi-
naci pohybů.

HURÁ ŠKOLO, PRVNÍ KOLO
Ve středu 12. 3. jsme se už popáté sešli s předškoláky

a prvňáky na akci Hurá školo, první kolo. Velmi nás pře-
kvapil ohlas dětí, které se na toto setkání těší. Jejich
spolupráce se zlepšuje každým setkáním a vždy si
s sebou odnesou spousty nových zážitků a dovedností.
Toto setkání bylo zaměřeno na zvířátka ze statku. Děti byly
rozděleny do 6 center, které na sebe navzájem navazo-
valy. Musíme vyzdvihnout společnou práci mezi dětmi
v jednotlivých centrech. Jejich samostatnost a vzájemná
dopomoc byla příkladná a rozdíl mezi prvňáky,
předškoláky z naší ale i z ostatních školek, nebyl znát. Děti
byly rozděleny do těchto center aktivit: ateliér – výroba
slepičky, dílna – výroba slaměné hlavy pro strašáka na
pole, kostky a manipulační hry – stavění stodoly dle
plánku (báli jsme se o stavební materiál z Vext J 
a párátek), matematika – přiřazování zvířat dle slovních
úloh a vyzkoušeli jsme si prostorovou orientaci, knihy 
a písmena – včelkám v úlu jsme pomáhali hledat cestičku
pomocí slov do úlu. Děti byly tvůrčí a moc jsme si to
společně užili.

RECITAČNÍ SOUTĚŽ 2025
Ve středu 19. 3. proběhl další ročník recitační soutěže

školáků. Finálovému školnímu kolu předcházela kola třídní,
jichž se zúčastnily všechny děti daných ročníků. Z prvního
a druhého ročníku postoupili vždy 3 zástupci, kteří
reprezentovali mladší kategorii, po třech zástupcích 
(z ročníku třetího, čtvrtého i pátého) měla i kategorie starší.
Výkony všech soutěžících byly velmi vyrovnané, a tak
o vítězích rozhodly opravdu drobné detaily.
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V mladší kategorii se umístili:

1. místo - Marionka Kotěšovcová (2.roč.)

2. místo - Stellinka Tothová (1.roč.)

3. místo - Karlička Dvořáková (2. roč.)

Ve starší kategorii se umístili:

1. místo - Kvído Janovský (5.roč.)

2. místo - Simča Komrsková (5. roč.)

3. místo - Emma Chlumecká (4. roč.)

Všem dětem školy moc děkujeme za krásné výkony
i v průběhu třídních kol a těšíme se na příští ročník!

NOC S ANDERSENEM
I když se kolem pohádek točí každý náš den, nejvíc

jsme si to užili s Andersenem.

Ve čtvrtek 27. 3. se v naší
školce objevili zvířecí ka-
marádi z oceánu. Celou
školku jakoby kouzlo pře-
neslo do moře. Kouzlo mělo
vliv i na děti, které
odpoledne přišly v kos-
týmech. Najednou se třída
plnila mořskými živočichy
a obyvateli hlubin. Náš cíl byl

jasný - Najít Nema! Po splnění úkolů a nalezení indicií
nakonec všechny děti objevily akvárium, v němž byl Nemo
uvězněný. Radost byla veliká, jak ze společných aktivit, tak
z odměny. 

Na školáky čekali tento rok zvířecí hrdinové. Na šesti
zastaveních se tak v podvečer školáci setkali s pejskem
a kočičkou, se kterými si upekli dort, i s jejich autorem
Josefem Čapkem, zavítali do Zverimexu za andulkou An-
dulou od Patrika Hartla, kde luštili tajný vzkaz, u včelky
Máji a Vilíka ochutnávali nektary a vyrobili si sladkou
kašičku, v Třeskoprskách navštívili postavičky ze
Čtyřlístku, kterým pomohli najít ztraceného kamaráda
Myšpulína, u prvňáčků prošli tajemnou stezku po stopách
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101 dalmatinů a v nejvyšším patře na ně čekala zadumaná,
ale chytrá kmotra liška spolu s panem hajným. Po ab-
solvování všech zastaveních čekala na děti v družině
sladká odměna v podobě muffinů, které pro děti upekly
maminky i babičky z Neznášku. Některé děti se poté ode-
braly k zaslouženému spánku domů, do svých pelíšků,
většina si ale rozbalila spacáky ve svých třídách, vyndala
všemožné dobroty a s ostatními spolužáky a kamarády za-
končila Andersenovu noc spaním ve škole. Za skvěle
připravené stanoviště pejska a kočičky i za výborně
připravené a upečené muffiny i další dobroty k večeři i sní-
dani děkujeme moc všem zúčastněným rodičům
z Neznášku i mimo něj. Krásné to bylo!

Kolektiv ZŠ a MŠ

Noc s Andersenem
Ve čtvrtek 27. března jsme se, jako již tradičně, zapojili

do školní akce Noc s Andersenem. Letošním tématem byli
zvířecí hrdinové. Měli jsme na starosti jedno stanoviště,
kde se děti ocitly v domečku pejska a kočičky. 

Příchozí se setkali s autorem knihy Josefem Čapkem,
který jim představil své kamarády pejska a kočičku. Od
nich potom děti dostaly úkoly. Napřed vytíraly podlahu
a pak hledaly ingredience potřebné k upečení dortu. Když
se správně sešly všechny ingredience a upekl se dort, ob-
jevil se velký zlý pes, dort vyčmuchal a pejskovi a kočičce
ho snědl. 

Od školáků jsme měli veskrze pozitivní ohlasy a jsme
tedy moc rádi, že se všem líbilo. Děkujeme ZŠ Neznašov,
že jsme opět mohli být součástí této skvělé akce. Dále by-
chom rádi poděkovali všem rodičům, kteří se převlékli do
kostýmů, pomáhali s výzdobou třídy a napekly dobroty pro
naše školáčky. V neposlední řadě bychom rádi poděkovali
skupině ČEZ za podporu našeho spolku.

Neznášek, z. s.



VŠEMYSLICKÝ MASOPUST 
První letošní akcí našeho SDH byl v sobotu 

15. února Masopust. Opět se velice vydařil. Přestože
se toho mrazivého dne teplota pohybovala lehce pod

nulou a chvílemi i drobně sněžilo, sešlo se před
hasičárnou 46 účastníků v maskách i mnoho dalších
obyvatel. Nechyběly ani alegorické vozy z Divadla
Kvelb se svým nepřehlédnutelným doprovodem
v masce králíka. Po nezbytné ceremonii předání sym-

bolického klíče od obce z rukou členky kulturní komise
a svolením s obchůzkou, se masopustní průvod vydal
do Slavětic. Do kroku jim, jako už několik let předtím,
vyhrávala Malá Vlachovka. 

Masopustní obchůzka maškar probíhala zde
a potom i ve Všemyslicích v duchu tradic, nebyla
vynechána ani jedna chalupa. U každé se tančilo 
a zpívalo a všude bylo připraveno bohaté po-
hoštění. Odpoledne po ukončení obchůzky pokračo-
valo masopustní veselí v místní hasičárně až do
nočních hodin. Díky pánům fotografům, (Václav Vrzák
a syn), je k vidění hodně dalších fotek na idnes
rajče.net, záložka Všemyslice...

SDH Všemyslice
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MDŽ
Jako v předešlých letech, tak i letos jsme uspořádali

pro naše ženy oslavu MDŽ. V sobotu 8. března jsme se
sešli v sále hasičské zbrojnice, kde na každou ženu
čekala kytička a výborné zákusky. Květiny opět rozdá-
val malý Péťa a každé z nich popřál vše nejlepší
k svátku. Některé ženy to velmi dojalo. Poté muži roz-
nesli zákusky, což se taky oslavenkyním moc líbilo. Pro
pobavení všech zúčastněných, k poslechu i tanci hrála
kapela ,,SEBRANKA". Účast byla veliká, zaplnil se celý
sál a všichni jsme se dobře bavili. Celý večer se povedl
a k domovům jsme se rozcházeli až po půlnoci. 

SDH Všemyslice



DĚTSKÉ MAŠKARNÍ
Dne 16. února se v KD Neznašov konalo dětské

maškarní. Doufáme, že se líbilo všem rodičům, a hlavně
dětem stejně jako nám divadelníkům. Veliké díky patří
skvělému DJ Barbulákovi, tetě a Zůze, kteří provázeli
děti zábavným nedělním odpolednem, a hlavně všem
dětem, které si celé maškarní užily.

Musíme pochválit
všechny krásné mas-
ky, ať už vyhrály, či
nikoliv. Pro nás jsou
vítězové všechny děti.

Doufáme, že se se
všemi potkáme zase
v příštím roce.

DIVADELNÍ PLES
Další rok a s ním další Divadelní ples v pořadí

již 9-tý. Zase se ukázalo, jak se všem zúčast-
něným ples líbil a to nás těší ze všeho nejvíce.
Vidět všechny ty rozzářené obličeje. 

Tímto Vám všem moc děkujeme za tak hojnou
účast. Nemalou úlohu měla i kapela Elizabeth,
která se celý večer starala o to, aby naši hosté
neusnuli u svých stolů, a to se opravdu nedělo,
proto jim také patří obrovské díky. 

Na baru jste se mohli střetnou se skvělým
kolektivem z Neznašovské hospody, to oni byli ti,
kteří vás nenechali ve štychu, když jste měli nej-
větší žízeň a za to jim také moc děkujeme. 

V neposlední řadě bychom chtěli poděkovat
Skupině ČEZ za finanční příspěvek v rámci
oranžového roku a v neposlední řadě také všem
sponzorům, bez kterých by nebyla tak bohatá
tombola.

Děkujeme a doufáme, že další roky budou jen
lepší a lepší. Těšíme se s Vámi zase na další akce.

Váš Divadelní spolek TYL - Neznašov.
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V pátek 21. února se v KD Neznašov uskutečnil Obecní
ples. Přítomní byli ve výborné náladě a věříme, že si ho

velmi užili. Celým večerem nás k poslechu a tanci
provázela kapela Pozor Vizita. Součástí plesu byla
tradičně tombola, ze které si výherci odnášeli hod-
notné ceny. Neznašovské hospodě děkujeme za dobré
pití. 

V neposlední řadě bychom chtěli poděkovat všem
lidem, kteří na ples dorazili, sponzorům, kteří poskytli
krásné ceny do tomboly a Obci Všemyslice. 

Iva Chlumecká a Václav Hornát 

OBECNÍ PLES SLÁVA VŠETEČI
strana 9

V sobotu 22. února 2025 se v naší malebné obci
Všeteč uskutečnila nezapomenutelná akce „Sláva
Všeteči“, která přilákala nejen místní obyvatele, ale
i návštěvníky z okolních vesnic. Tato nově vznikající
událost, oslavující setkávání se a zavzpomínání na
staré časy a naše kamarády a přátele se snad stane
symbolem společenské soudržnosti a zájmu o kulturní
dění v naší malé obci. 

Během odpoledne a podvečera se sešlo na několik
desítek místních i přespolních a tak naše Horácká hos-
půdka praskala ve švech. Každý z návštěvníků donesl
něco dobrého na zub, tak o jídlo a pití nebyla nouze. 

Sláva Všeteči je skvělý příklad toho, jak můžeme
oživit místní "společenský život". Rádi bychom, aby se
tato akce stala každoroční tradicí, která bude i nadále
přitahovat nejen místní, ale i návštěvníky z okolí. 

Plánované akce ve Všeteči:

V sobotu 19. 4. 2025 od 9:00 hodin dobrovolní
hasiči ze Všeteče a SK Všeteč zvou všechny ochotné
pomocníky na tradiční čištění požární nádrže ve
Všeteči. Zároveň budeme dělat pořádek na hřišti, kde
je po zimě mnoho práce.

Přijďte přiložit ruku k dílu a pomozte nám udržet
naši obec v dobré kondici!

Bude práce? • Bude sranda!

Bude pivo? • Bude živo!

Předem děkujeme za hojnou účast.

Přijďte s námi oslavit Filipojakubskou noc ve
Všeteči ve středu 30. dubna 2025 od 16 hodin na fot-
balovém hřišti ve Všeteči. 

SDH Všeteč pořádá tradiční stavění máje a lam-
pionový průvod pro malé i velké. 

Nezapomeňte si přinést lampiony a také čaro-
dějnické obleky – ty jsou více než vítány! Po průvodu
si společně opečeme buřty a užijeme si příjemný jarní
večer.

Za SDH Všeteč – Lucie Řípová
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ANALÝZA ZMĚN:

Výrazný nárůst:

• Oděvy: Zvýšení z 0,325 t na 3,3 t (+915,4 %).
Tento nárůst může naznačovat zvýšenou aktivitu
v textilní recyklaci nebo větší zapojení obyvatel
do sběru oděvů.

• Směsi betonu, cihel a keramických výrobků:
Nárůst z 37,32 t na 87,96 t (+135,7 %). Tento
trend může souviset s intenzivnější stavební čin-
ností nebo demolicemi v obci.

• Dřevo: Zvýšení z 8,6 t na 18,1 t (+110,5 %), což
může být důsledkem zvýšené stavební nebo de-
moliční činnosti.

Výrazný pokles:

• Cihly: Pokles z 31 t na 5,58 t (-82 %). Tento pok-
les může naznačovat snížení specifických
stavebních aktivit zaměřených na cihlové kon-
strukce.

• Železo a ocel: Snížení
z 13,72 t na 8 t (-41,7 %),
což může být způsobeno
menším množstvím
kovového odpadu
z průmyslových nebo
stavebních činností.

• Směsný komunální od-
pad: Pokles z 296,81 t na
281,73 t (-5,1 %) je pozi-
tivním signálem, naznaču-
jícím efektivnější třídění
a snahu o snížení pro-
dukce nerecyklovatelného
odpadu.

SROVNÁNÍ

• Celkové náklady na likvi-
daci odpadů stouply:

- 2022: 1 834 000 Kč

- 2023: 2 204 000 Kč

- 2024: 2 360 000 Kč

Tento trend může odrážet ros-
toucí náklady na sběr,
přepravu a zpracování
odpadů.

• Výnosy za zpětný odběr vzrostly 
(270 000 Kč → 415 000 Kč)

Třídění odpadu představuje jeden z mála pří-
padů, kdy jdou ekonomické a environmentální
zájmy ruku v ruce. Každý vytříděný obal přispívá
k úspoře primárních surovin, energie, snížení emisí
a v konečném důsledku i k ekonomické prosperitě,
protože tříděním odpadu se snižují náklady spojené
s jeho likvidací. Je to malý krok pro jednotlivce, 
ale velký přínos pro celou společnost i budoucí
generace.

• Částka vybraná od občanů zůstala stabilní 
(868 000 Kč)

• Dlužná částka občanů vzrostla
(10 400 Kč → 15 834 Kč)

Mnozí obyvatelé naší obce, kteří neplatí poplatky
za likvidaci odpadů, v podstatě žijí na úkor ostatních
občanů, kteří poctivě plní své finanční závazky. Tento
nešvar nevede pouze k nerovnosti mezi obyvateli, ale

Rok Celkové 
náklady 

V�nosy za 
zp�tn� odb�r 

Vybráno od 
ob�an� 

Dlu�ná 
�ástka - 
ob�ané 

2022 1 834 000 365 000 851 000 10 400 
2023 2 204 000 270 000 868 000 11 600 
2024 2 360 000 415 000 856 000 15 834 

� p

Název odpadu 
2023 2024 
Mno�ství odpadu v 

tunách 
Pneumatiky 2,5400 4,4800 
Cihly 31,0000 5,5800 
Sm�si nebo odd�lené frakce betonu, cihel, ta�ek a 
keramick�ch v�robk� cihel 37,3200 87,9600 
�elezo a ocel 13,7200 8,0000 
Papír a lepenka 17,1400 15,8300 
Sklo 13,0800 15,5600 
Od�vy 0,3250 3,3000 
Barvy, tiska�ské barvy, lepidla a prysky�ice 
obsahující nebezpe�né látky 2,1200 1,4100 
D�evo neuvedené pod �íslem 20 01 37 8,6000 18,1000 
Plasty 18,1200 20,8400 
Kovy 1,4961 1,4760 
Biologicky rozlo�iteln� odpad 89,8200 83,3600 
Sm�sn� komunální odpad 296,8100 281,7300 
Objemn� odpad 67,4200 76,0000 

ODPADY 2024 
Srovnání let 2023 a 2024

Finanční náklady na likvidaci odpadů:

dokončení na str. 11
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ODPADY dokončení

také zatěžuje obecní rozpočet, který by mohl být
využit efektivněji ve prospěch celé komunity.

Neplatiči poplatků za likvidaci odpadů mohou mít
pro obecní rozpočet několik negativních důsledků:

1. Snížení příjmů: Každý neplatič představuje
ztrátu příjmů pro obec, což může vést k menšímu
rozpočtu na veřejné služby.

2. Zvýšené náklady: Obec musí zajistit likvidaci
odpadu bez ohledu na to, zda všichni občané
platí poplatky, což znamená, že se náklady na
likvidaci musí rozdělit mezi poctivé plátce.

3. Finanční nerovnováha: Nedostatečné příjmy

mohou způsobit problémy s financováním
dalších projektů nebo služeb, které jsou pro obec
důležité, jako jsou opravy infrastruktury, údržba
veřejných prostranství nebo podpora kulturních
a sportovních aktivit.

4. Administrativní zátěž: Sledování a vymáhání
neuhrazených poplatků může obci způsobit další
administrativní náklady a komplikace.

Neplatiči tak mohou nepřímo ovlivnit kvalitu ži-
vota ostatních obyvatel obce a celkovou udržitel-
nost obecního rozpočtu.

Štěpánka Mácová

NEBEZPEČNOST PÁLENÍ ZAHRADNÍHO
ODPADU A MOŽNÉ SANKCE

Pálení zahradního odpadu je v české legisla-
tivě regulováno a v některých případech dokonce
zakázáno. Mnoho lidí si neuvědomuje rizika spo-
jená s touto činností a poměrně vysoké pokuty,
které jim za ni hrozí.

Rizika pálení zahradního odpadu
1. Znečištění ovzduší – Při spalování biologic-

kého odpadu vznikají nebezpečné zplodiny,
např. oxid uhelnatý, oxidy dusíku a jemné pra-
chové částice.

2. Zdravotní rizika – Vdechováním škodlivých
látek si lidé mohou způsobit dýchací potíže,
alergické reakce nebo zhoršení chronických
onemocnění (např. astma).

3. Riziko požáru – Při nesprávném zacházení se
oheň může nekontrolovaně rozšířit a způsobit
požár.

4. Rušení okolí – Kouř a zápach mohou obtěžo-
vat sousedy a způsobit konflikty v komunitě.

Jak správně nakládat se zahradním odpadem?
Místo pálení existují ekologičtější a bezpečnější
způsoby likvidace:
1. Kompostování – Biologický odpad lze

přeměnit na kvalitní hnojivo pro zahradu.
2. Štěpkování – Větve a dřevní odpad lze rozdrtit

a využít jako mulč nebo palivo.
3. Odvoz na sběrné místo – Větší množství

odpadu lze zdarma odvézt na sběrné místo.
Dodržováním těchto zásad nejen chráníme

životní prostředí a zdraví, ale také se vyhneme
možným pokutám a nepříjemnostem se sousedy.

Štěpánka Mácová
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Statistika obyvatel v obci

K 31. prosinci roku 2024 vzrostl počet obyvatel obce na
1121, což představuje nárůst oproti roku 2023, kdy zde žilo
1098 obyvatel. Tento růst lze přičíst především vyššímu
počtu dětí a celkově mírnému přírůstku dospělé populace.

Struktura dospělé populace
Počet dospělých se meziročně zvýšil z 892 na 903 osob,

přičemž mírně vzrostl jak počet mužů (459 → 464), tak
počet žen (433 → 439). To naznačuje stabilní populační
vývoj mezi dospělými.

Vývoj dětské populace
Počet dětí do 18 let se meziročně zvýšil. V kategorii 15–

18 let došlo k růstu ze 33 na 35 dětí, přičemž počet
chlapců vzrostl (18 → 23), zatímco počet dívek mírně pok-
lesl (15 → 12). U dětí do 15 let byl zaznamenán celkový
nárůst z 173 na 183 dětí. Počet chlapců stoupl (95 → 102),
zatímco dívek bylo jen nepatrně více (78 → 81). Tento vývoj
může naznačovat vyšší porodnost nebo přistěhování rodin
s dětmi.

Narození a úmrtí
V roce 2024 se narodilo 11 dětí, což je o jedno méně než

v roce 2023. Počet narozených chlapců zůstal stejný (8), za-
tímco počet dívek mírně klesl (4 → 3).

Počet úmrtí se meziročně zvýšil z 10 na 11. V roce 2023
umíralo více mužů (7 mužů a 3 ženy), v roce 2024 se tento
trend otočil, zemřeli 4 muži a 7 žen.

Průměrný věk
Průměrný věk obyvatel se nepatrně snížil z 41,79 na

41,58 let, což odpovídá nárůstu mladší populace v obci.
Tento trend je pozitivní z hlediska budoucího demografic-
kého vývoje, protože ukazuje na omlazování obyvatelstva.

Celkově lze říct, že mezi roky 2023 a 2024 došlo
k mírnému nárůstu populace, zejména mezi dětmi, což
může mít dlouhodobě pozitivní vliv na rozvoj obce.

Štěpánka Mácová

 2023 2024 
Celkem 1098 1121 
Dosp�lí 892 903 

z toho mu�i 459 464 
 �eny 433 439 

D�ti (15 – 18 let) 33 35 
z toho chlapci 18 23 

 dívky 15 12 
D�ti (do 15 let) 173 183 

z toho chlapci 95 102 
 dívky 78 81 

Narození 12 11 
z toho chlapci 8 8 

 dívky 4 3 
Úmrtí 10 11 

z toho mu�i 7 4 
 �eny 3 7 

Pr�m�rn� v�k 41,79 41,58 

Srovnání let 2023 a 2024

ORANŽOVÝ ROK 2025
V OBCI VŠEMYSLICE

Vážení spoluobčané,
i v letošním roce nebude chybět úspěšná

spolupráce mezi Jadernou elektrárnou
Temelín Skupiny ČEZ a obcí Všemyslice na
projektu s názvem „Oranžový rok“.

Opět nás čeká během celého roku mnoho
kulturních, sportovních a společenských akcí
pořádaných obcí Všemyslice, spolky a orga-
nizacemi v obci. Věříme, že z pestré nabídky
si vybere každý.

V průběhu roku se uskuteční tyto vybrané
akce:   

25. 1. Turnaj ve stolním tenise

1. 5. Májový pochod na Vysoký Kamýk

9. 5. Den matek a žen

23. 5. 120. výročí založení SDH Neznašov

31. 5. Velký dětský den

5. 7. Memoriál Pavla Macharta

12. 7. 100. výročí založení SDH Všemyslice

11. 10. Den se seniory

31. 10. Halloween – lampionový průvod

Tímto děkujeme společnosti ČEZ, a. s. za
podporu akce „Oranžový rok 2025“

v naší obci.
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